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Use and Care Manual/ Manuel d'utilisation et d'entretien

1. Unfold the legs and lock them securely before use.
2. Place the table on a flat, stable surface.
3. Use the top grooves to hold seafood plates, drinks, or utensils.
4. Insert tissues into the paper holder for easy access.
5. After use, wipe clean with mild soap and water; dry thoroughly.
6. Fold legs inward for compact storage and transport with handle.

• Do not sit or stand on the table.
• Avoid placing extremely hot items directly on the surface.
• Store indoors when not in use to prevent weather damage.
• Clean with a soft cloth; do not use abrasive cleaners.

WARNING!

For more information, go to: www.P65Warnings.ca.go

This product can expose you to chemicals including Bis-(2-ethylhexyl) Phthalate (DEHP), which is known to 
the State of California to cause cancer.
This product can expose you to chemicals including Dibutyl Phthalate (DBP), which is known to the State of 
California to cause birth defects or other rep-roductive harm. 

USE INSTRUCTIONS

CARE & MAINTENANCE

1. Dépliez les pieds et verrouillez-les avant utilisation.
2. Placez la table sur une surface plane et stable.
3. Utilisez les rainures supérieures pour poser des assiettes, boissons ou ustensiles.
4. Insérez les mouchoirs dans le support pour un accès facile.
5. Nettoyez avec de l’eau et du savon doux après usage; séchez soigneusement.
6. Repliez les pieds vers l’intérieur pour le rangement ou le transport.

• Ne pas s’asseoir ni se tenir debout sur la table.
• Évitez de poser des objets très chauds directement sur la surface.
• Rangez-la à l’intérieur lorsqu’elle n’est pas utilisée.
• Nettoyez avec un chiffon doux; n’utilisez pas de produits abrasifs.

 AVERTISSEMENT!

Pour plus d’informations, rendez-vous sur : www.P65Warnings.ca.gov

Ce produit peut vous exposer à des produits chimiques, y compris le phtalate de bis-(2-éthylhexyle) (DEHP), 
reconnu par l’État de Californie comme causant le cancer.
Ce produit peut vous exposer à des produits chimiques, y compris le phtalate de dibutyle (DBP), reconnu 
par l’État de Californie comme causant des malformations congénitales ou d’autres atteintes à la reproduction.

INSTRUCTIONS D’UTILISATIO
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